

STYREMØTE GIFS**DATO : 09.03.26****STED : Store sal, Trondalen**

Til stede : Romar, Thomas, Rasmus, Hanne, Marius og Pål.

Kommende møte: andre tirsdag/mnd

PKT.	SAKER	ANSV	DATO
2	Klopping (stirydding) 10.02.25. Kloppen er klar til bruk. Noe småfinish er igjen. . Det ligger noen skilt som snart er klare til å sette opp. Det ligger noen materialer igjen som må kjøres ut igjen. Marius og Pål ordner med dette. 09.03.26: Tas før Cruxjam, om det skal løpes på denne under Ultra så skal denne fikses før 28 april. Pumptrack trenger mer masse da asfalten sprekker opp i kantene. Det trengs mer masse som kan holde på asfalten. Kan vurdere om det skal asfalteres/freseasfalt på utsiden av svingene. Hva skal vi bruke på innsiden av PT der det i dag ligger kunstgress. Forslag er å søke midler til å asfaltere hele PT. 06.03.26: Sjekke hvilke stiftelser der søknadsfristen ikke har gått ut, Sparebankstiftelsen er 01. april, vi sender en søknad. Rasmus utarbeider et forslag.	Pål	2026
3	Opprettelse av Instagram-konto En ny Instagram-konto skal opprettes og kobles opp mot Gresvik IF Stisyklisters åpne side. Marius vil sørge for at innlegg på Instagram automatisk blir delt på Facebook.	Marius	Mars 2026
4	FH-turer Det besluttes at dette settes på vent i 2026	Pål	2026
5	Klubbkveld Kjerringåsen Det skal arrangere 4 klubbkvelder i 2026. 2 før og 2 etter sommeren. Det ønskes at kveldene deles med Mysen IF og Gressik BMX.	Pål	2026

	Det vurderes en rimelig fee for å delta på klubbekveldene.		
8	Riskovuderinger av turene Det er usikkert på om dette er ferdigstilt, det var noen diskusjoner tidligere, hva ble diskutert? Thomas lager en mappe og legger inn dokumentene på Disk. Tas i neste styremøte. Thomas legger inn dokumentene på mappe for gjennomgang.	Thomas	Mars 2026
11	Lisenser 2026 Lager en post om dette neste sesong. Dette er å anbefale for alle som sykler.	Pål	Mars 2026
12	Klubbtrøyer Det er 25 klubbtrøyer som kan selges. Det foreligger flere trøyer som ikke er hentet. Hanne sender en påminnelse til de som ikke har hentet trøyer.	Hanne	Mars 2026
14	Guider utover våren 2026 Mix: Rasmus oddetall og Hannel partall. El tur: Thomas står fast på alle elturer og gir beskjed om det ikke passer. Tirsdagstur: Avventer til det kommer spørsmål om dette. Ungdom: Pål hver onsdag. Se på en oppstart i 13 april 2026. Dersom det kommer en varmeperiode tidlig revurderes oppstarten.	Pål	April 2026
15	Ungdomsgruppen 2026 Hvordan skal dette organiseres i 2026? Fortsetter som i 2025 med forskjellige treninger. Vurderer om det skal gjennomføres fokustreninger med feks fart, teknikk med ekstern instruktør.	Pål	
18	Politiattester Alle må ha dette, selv de som er med på feks ungdomsturer. Hanne purrer opp de som mangler. Må sendes forespørsel av klubben.	Pål	

20	Treningsavgift GIFS Treningsavgift på 500kr/år innføres i ungdomsgruppa. Dette skal dekke eksterne trenere, klubbkveld, sosialt ol. Pål sender ut informasjon om dette.	Pål	2026
22	Mer synlig på nettsidene. Hjemmesiden til klubben skal leve mer. Vi skal sende over bilder og enkel tekst til Ketil F med Thomas på kopi. kforeid@online.no kontoret@gresvikif.no	Alle i styret	
24	Tur for medlemmer Det skal være en separat tur for ungdommer og voksne i 2026. Ungdommene: arrangerer tur for ungdommene før sommeren 2026. Det settes av 10 000,- til denne turen. Tur for voksne: Vurderer samtidig som Trysil Bike Festival 5-7 juli.	Pål	2026
	Nye saker april 2026		
26	Sykkelforbundet. Kan søke om midler til rekrutteringsfremmede tiltak for ungdommen. Søknadsfristen er 15 april 2025.		
27	Felles liste for arrangementer. Legge ut dette på sidene våre. Thomas lager et dokument som kan deles, Romar oppdaterer listen. NDHS, NC DH, NM DH, Enduro, Sykkelfestivaler.	Romar	April 2026

28	Fredrikstad Bike Park Betongpark har kommet med en forespørsel til kommunen om å bygge sykkelsti i Gressvikmarka. De har tatt kontakt med Idrett og Aktivitet i Fredrikstad kommune som stiller positive til dette. Gresvik IF må da som søker støtte til dette. Betongpark har laget et kart. Sti til varden som transport opp, 2 løyper ned til vanntårnet. Rasmus tar videre kontakt med Betongpark for å spørre om veien videre.	Rasmus	
29	Sykkeshow i Trondalen Hanne sjekker dette med Sebastian. Forutsetter at dette ikke har kostnader for klubben. Bør gjennomføre i aktivitetsuka. Kan komme i neste styremøte.	Hanne	
30	Sykkelsjekk i Trondalen Sjekker med Rune om når dette skal gjennomføres. Det oppdateres i neste styremøte.	Marius	